
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 4. december 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

B 40
Forslag til folketingsbeslutning om at trække aktstykke 31 af 16. november
2017 om køb af nye kampfly tilbage fra Finansudvalget.
Af Eva Flyvholm (EL), Josephine Fock (ALT) og Holger K. Nielsen (SF) m.fl.

Spørgsmål 3
Forsvarsministeriet har på baggrund af Miljøstyrelsens vejledning foretaget
støjberegninger for F-35 kampflyet, som viser, at der vil være overskridelser
af gældende grænseværdier for støj i nogle områder. Hvorfor har Forsvarsmi-
nisteriet valgt at tilbageholde oplysninger om hvilke områder, som vil overskri-
de de glædende grænseværdier?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Eva Flyvholm (EL).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 6. december 2017.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Eva.Flyvholm@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Rasmus Jarlov
formand

1/1

Forsvarsudvalget 2017-18
B 40  Spørgsmål 3
Offentligt


